
Från:                                           Larsson, Veronica
Skickat:                                      den 16 maj 2023 18:21
Till:                                              Dakwar, Nina
Ämne:                                        Fwd: Industritekniska programmet
 
 
 
Skickat från Outlook för iOS

Från: Larsson, Veronica <Veronica.Larsson2@Trelleborg.se>
Skickat: tisdag, maj 16, 2023 5:06 em
Till: _Bildningsnämnden <Bildningsnamnden@Trelleborg.se>
Ämne: Industritekniska programmet
 
Här kommer ett initiativärende från socialdemokraterna i Bildningsnämnden. 
 
Mvh Veronica Larsson 
 
Skickat från Outlook för iOS
 

 
Initiativärende
 
 
Industritekniska programmet har haft det svårt att få elever att välja denna
inriktning och klarade sig för några år sen precis från att avvecklas, men efter
politiskt beslut att utbildningen skulle bibehållas så är den nu kvar och
ansökningarna går sakta uppåt igen.
 
 
Efter Programrådet på industritekniska programmet den 27 April med lärare och
biträdande rektor framkom det att 38 personer har sökt till gymnasiets
industritekniska program, varav 11 har sökt som första val. Med på rådet fanns 6
arbetsgivare från branschen, som vittnade om behovet av personal.
Det finns ett politiskt beslut om att max 10 elever per år får antas på utbildningen,
men personalen skulle succesivt vilja utöka antalet. Därför föreslår vi att utöka
antalet platser på industritekniska programmet till 12 platser.
 
Den Socialdemokratiska gruppen i Bildningsnämnden
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